# TWS-T9S WIRELESSHEADPHONES



# 规格

产品名称: 真无线蓝牙耳机蓝牙 版本: V5.0支持协议: a2dp\avctp\avdtp\avrcp\hfp\spp\smp

\att\gap\gatt\rfcomm\sdp\l2cap

片: AC6936D 通 话 时 间: 3-4小时(满电1次) 播放音乐时间: 3-4小时(满电1次)

工作温度: -10℃~40℃ 充电输入: 5.0±0.25V/1A 耳机电池容量: 30mAH

耳机充电时间: 60分钟 充电盒电池容量: 380mAH 充电盒充电时间: 2小时

## 操作方法

自动打开/自动配对:初次使用时,充电盒取出左右耳机 后自动开机,左耳指示灯红绿灯交替闪烁,右耳指示灯熄 灭, 耳机已经配对成功,等待手机连接。如果耳机已经与手 机连接使用过,自动回连手机,直接使用。

手机配对:打开手机的蓝牙功能,出现型号名称为 "T9S"在可用设备列表中,点击连接,你的手机上显示已连 接,即为设备连接成功。

上一曲/下一曲:按左键2次 播放上一首歌曲;按右耳键 2次播放下一首歌曲。

接听/挂断通话:按左/右耳机键1次接听电话,再按一下 按键即可挂断。

拒接电话:来电时长按左/右耳机键2秒拒接电话。

尾号重拨:按左/右耳机按键3次,自动拨打最后一次已 拨出的电话号码。

启动Siri/Android语音助手:长按左/右耳机按键2-3 秒,松开按键,释放和电话语音控制开始,当关掉Siri时,按 1次耳机按键即可。

自动关机:耳机放回充电盒,自动断开蓝牙并关机,进 入充电状态

手动关机:长按左/右耳机按键4~5秒,提示音"Power OFF",红灯亮1秒后熄灭,耳机关机。

单耳模式/双耳模式切换:蓝牙耳机出厂默认为双耳模 式。在双耳模式的待连状态(未连手机状态)下,快速按下 左耳按键4次进入单耳模式,左右耳机的红绿指示灯均交替闪 烁,即可单独使用耳机。

在单耳模式的待连状态(未连接手机)下,快速按下左 耳按键4次进入双耳模式,左耳红绿灯交替闪烁,右耳指示灯 熄灭,进入双耳使用模式。

自动回连:充电盒取出耳机后,自动配对并回连手机。

充电和指示:将耳机放入充电盒,耳机亮起红灯时表示 正在充电,耳机充满电时耳机灯则不亮。充电盒的显示屏亮时表示在给耳机充电。显示屏显示数字代表充电盒剩余电量

1.不要跌落、碰撞、擦洗、扭曲、拍打、研磨或扔进水里。 2.不要把耳机放在极高温度的地方。 3.不要把耳机暴露在潮湿的环境中。

## 感谢你购买我们的产品!

希望你喜欢你新的真无线蓝牙耳机。 如果你对我们的耳机有很好的体验,我们将非常感激你 能与其他客户分享它

# TWS-T9S WIRELESS HEADPHONES



# Instructions

Product Name:True Wireless Stereo headset Charging Input: 5.0±0.25V/1A Bluetooth Version:v5.0

Headset capacity: 30mAH
Support protocol: a2dp\avctp\avdtp\avrcp\hfp\spp\smp\att \gap\gat\\rfcomm\sdp\l2cap Headset charging time : 60min BOX capacity : 380mAH

BOX charging time : 2hours Chip : AC6936D

Call time: 3 to 4hours (full power) Play time: 3 to 4hours (full power) Working temperature : -10°C to 40°C

# **Operating method**

Power ON /matching automatic:At the first use, headset will power on after take out the left and right earphone from the charging box. The left earphone indicator will be flashing alternately and the right earphone indicator will be off. That means the earphones have been matched successfully and wait for the mobile phone connect. If the headset has been connected to the mobile phone, it will connect back to the mobile phone automatically

Pair with Mobile phone: Turn on the Bluetooth of mobile

phone, the model name "T9S" appears in the list of available devices, click on the connection, and your mobile phone shows that it has been connected, that is, the device connection is successful.

Previous /Next Song:Press Left key twice to play the previous music. Press Right key twice to play the next music.

Answer/Hang up: press the left/right headphone button once to answer the phone, and then press the button again

Reject call: Hold the left/right headphone button 2 seconds to reject call.

Redial the last call: Press left/right headphone button 3 times to redial the last dialed telephone number automatically.

Turn on Siri or Android Voice Assistant: Hold the left/right headphone button for 2-3 seconds, then release the button, start the voice control. Press the headphone button once to turn off the Siri and android voice Assistant.

Auto Shutdown: Put the earphones into the charging hav

box.

Manual shutdown: Hold the left/right headphone button for 4-5 seconds, prompt voice "Power OFF", The red light will be on about 1 second, then turn off the headphone.

Single-ear mode/dual era mode switching: The factory default to dual ear working mode. In the dual ear working mode (not connected to the mobile phone), quickly press the left ear button four times to enter into the single ear

mode. Both the red and green lights of earphones flicker alternately, the headphones can be used alone.

In the standby state of the single ear mode (not connected to the mobile phone), press the left ear button four times to enter the dual ear working mode, the left ear indicator lights flicker alternately, the right ear indicator lights flicker alternately, the right ear indicator lights is off, and enter into the dual ear working mode.

Automatically connect back: Take out the headphones from the charging box, it will pare and connect back to the mobile phone.

Charging Instruction:
Put the headphones in the charging box. The red LED of earphone will be on when they are charging. After the battery power is full the LED will be off.

Be careful:
1. Don't fall, collide, scrub, twist, slap, grind or throw into the water.
2. Don't put headphones in extremely high temperatures.
3. Don't expose headphones to damp conditions.

# Thank you for buying our products! Best wish you like the new true wireless stereo headset.

If you have a good experience with our headphones, we would appreciate it if you could share it with others.